
 

VERSLAG Gewestelijke voor- en 
najaarsvergadering  

     Maandag 12 oktober 2020 
                                                Locatie: Digitaal, aanvang 20.00 uur. 

 

Aanwezig: Namens het bestuur: Hans Konst, Siepie Hylkema, Jan van der Meulen, Teunis van der Veen, Joukje van 
Roeden, Arie van Barneveld, Eric Boersma en kandidaat bestuursleden Jan Pieter Verhoog, Roelof 
Veldhuis en de leden:  
Wietse Jonker, Marijke Pieters, Hetty Jansen, Rolie Groninger, Remko van Maurik, Jochem Liemburg, Jaap 
Stalenburg, Wietse Jonker, Marijke Pieters, Rense Rotsma, Jan Willem Adams, Aafke Postma, Edou 
Hamstra, Anja Wiersma, Bert van der Meulen, Christa Oosterbaan, Ad van der Grijn, Olphert Smit, Geert 
Postma, Anne Zijlstra, Henk Oostland, Marja van der Meer, Trees Flapper, Sabina Rietveld, Ornelio Reiph, 
Marja van der Meer, Harm de Kroon, Ronald Plokter, Niels de Vries, Henni van Asten,  Hetty Jansen, Eline 
de Koning, Rense Rotsma en Tiny en Aafke (zonder achternaam). 

Afwezig: Luts Jacobi (met kennisgeving). 
 

1 en 2 
Opening en 
vaststellen agenda 
en inventarisatie 
rondvraag 

 

Voorzitter Eric Boersma opent de digitale vergadering en heet iedereen welkom. Hij stelt in overleg met de 
leden de agenda vast en geeft een aantal spelregels door voor deze digitale vergadering. Voor de 
rondvraag meldt zich een lid.  
Namens het bestuur zijn Joukje van Roeden en Arie van Barneveld op 1,5 meter afstand aanwezig om de 
voorzitter direct te ondersteunen en vragen van de leden direct door te geven. 

  

3 
Mededelingen 

 

Er zijn op dit moment geen mededelingen vanuit het bestuur. 
  

4 
Vaststelling verslag 
10 december 2019 

Vaststellen. 

Met de wijziging dat de vergadering gehouden werd in Beetsterzwaag en dat Hetty Jansen namens de 
Provinciale Staten aanwezig was en Henni van Asten namens het Waterschap worden de notulen tekstueel 
vastgesteld. Er zijn geen vragen naar aanleiding van de notulen. 

  

5 
Financien 

Vaststellen 

a. Penningmeester Teunis van der Veen geeft uitleg bij het financieel verslag.  
b. Vanwege ziekte is de kascontrolecommissie nog niet in staat geweest de kascontrole uit te 

voeren. Dat zal spoedig gebeuren. 
c. Aan de kascontrolecommissie wordt een nieuw reserve lid toegevoegd, namelijk Rense Rotsma 

  

6      
Bestuursverkiezing 

Verkiezen 

Hans Konst neemt afscheid als voorzitter van het Gewestelijk bestuur. Hij wordt, digitaal, aan zijn huisdeur 
verrast met een dankwoord, bloemen en een PvdA tegeltje . Een groot digitaal applaus volgt. 
Alle leden hebben kennis genomen van het filmpje waarin Roelof Veldman zich voorstelt als kandidaat 
voorzitter en Jan Pieter Verhoog zich voorstelt als kandidaat bestuurslid. Beide kandidaten worden onder 
applaus aangenomen in het bestuur. 

  

7 
Vaststelling 
werkplan 2021 

Vaststellen 

Enkele leden geven aan het werkplan wat “karig” te vinden. Na discussie wordt besloten dat het werkplan 
toch nog verder uitgewerkt dient te worden. Het wordt voorlopig vastgesteld, maar de leden worden 
uitgenodigd verdere aanvullingen te geven. Vanuit de scouting groep geeft Ron aan dat in ieder geval de 
activiteiten van de scoutingscommissie kunnen worden toegevoegd..  

  

8 
Begroting 2021 

Vaststellen 

De begroting wordt  na uitleg van de penningmeester worden vastgesteld. 
  

9      
Rondvraag 

 

Op een vraag van de heer Leemburg geeft Hetty Jansen een uitleg over de stand van zaken rond het 
Veenweide gebied. Begin november zal de definitieve notitie gepresenteerd worden.  

  

10 
Sluiting 

 

Met niets meer aan de orde sluit voorzitter Eric Boersma de vergadering. Alle leden maken nog even 
gebruik van de mogelijkheid elkaar individueel te begroeten en de voorzitter te bedanken voor deze fijne 
digitale vergadering 

  14 oktober 2020, Arie van Barneveld 

 


